
Geacht college,

Afgelopen week vernamen wij via lokale media het nieuws dat er (opnieuw) een ongeluk is geweest bij 
de overgang van het Snelfietspad op de Horst. Al meerdere malen zijn hier ongelukken geweest en 
Pro3 maakt zich zorgen over de veiligheid van dit kruispunt. Ook bereiken ons steeds meer en 
dringendere berichten van inwoners van onze gemeente die deze overgang niet als veilig ervaren. 
Ook vanuit eigen ervaring merken we dat het een overgang is waar het zicht op de fietsers van beide 
kanten wel eens slechter dan gehoopt kan zijn. We hopen dat het verkeerspunt veilig genoeg is en 
hopen niet dat de ongelukken die reeds zijn geweest een voorbode zijn van meer en wellicht zelfs 
grotere ongelukken. We hopen dan ook dat er niet meer gewonden of nog zwaardere ongelukken 
gaan gebeuren. Daarom stellen we u de volgende vragen.

• Kan het College aangeven hoeveel ongevallen er sinds de opening van het Snelfietspad op dit 
punt zijn geweest?

• Kan het College aangeven of deze oversteek veilig genoeg is in hun ogen?
• Indien ja, waarom?
• Indien nee, welke stappen wil het College nemen om deze oversteek veiliger te maken? 
• Is het College bereid om zelf of door een gespecialiseerd bureau naar de veiligheid van dit 

punt te laten kijken?
• Is het mogelijk om op deze oversteek extra veiligheidsmaatregelen te nemen, zoals een 

stoplicht, extra gevarenwaarschuwing of iets dergelijks?
• Er zijn gesprekken geweest met inwoners die over dit punt de twijfel hebben aangegeven in 

hoeverre dit punt veilig is. In hoeverre is er iets gedaan met de adviezen of vragen van deze 
inwoners?

Met vriendelijke groet, namens de fractie Pro3,

Louis Laros
Fractievoorzitter Pro3 Loon op Zand


